

「新加坡股交易优惠推广计划」之条款及细则

中国银河国际证券（香港）有限公司（「本公司」）举办的「新加坡股票交易优惠推广计划」（「推广计划」）之推广期为 2024 年 12 月 1 日至 2025 年 2 月 28 日（包括首尾两日）（「推广期」）。

合格客户

本推广计划只适用于合格的个人及企业特定客户

推广计划详情

1. 交易经纪佣金优惠

在推广期间，若合格客户通过银河环球通手机客户端进行新加坡股票线上交易，交易佣金为交易金额的0.08%，每笔交易最低收取10新币佣金。

2. 现金奖赏

- a) 在推广期间，合格客户通过银河环球通APP或者其他方式进行新加坡股交易，每个月前50位交易额达到3000新币的客户，可获得HK\$200（约等于新币S\$33）的现金奖赏。
- b) 现金奖赏将于次月存入合格客户的相关证券账户内。

一般条款及细则

1. 本公司在减免本推广计划中的新加坡股交易经纪佣金或赠送现金奖赏时，合格客户必须持有有效的证券账户，否则将不获经纪佣金减免优惠或现金奖赏。
2. 本公司保留随时更改、延长、终止及/或取消任何优惠，或修订所述任何条款及细则之权利。本次推广活动如有任何争议，本公司将保留最终决定权。
3. 除合格客户及本公司以外，并无其他人士有权按《合约（第三者权利）条例》强制执行或享有本条款及细则的任何条文下的利益。
4. 本优惠受有关的监管条例约束。
5. 本条款及细则受香港特别行政区法律所管辖，并按照香港特别行政区法律诠释。

重要声明

1. 投资涉及风险。证券价格可升可跌并会波动，甚至变成毫无价值。投资者有可能会因进行股票

交易而损失其部分或全部投资。

2. 投资者应就本身的财务、其他状况及需要，详细考虑并决定投资有关证券是否切合本身特定的投资需要，若有需要更应咨询独立之法律、财务及其他的专业意见。
3. 上述资料仅供参考，并不构成购买或出售任何证券的要约、招揽或建议。

「Singapore Securities Trading Promotional Campaign」 Terms and Conditions

China Galaxy International Securities (Hong Kong) Co., Ltd. will launch the "Singapore Securities Trading Promotional Campaign" from 1 December 2024 to 28 February 2025 (both dates inclusive).

Eligible Customers

This promotion is only available to selected individual and corporate customers.

Promotion Details

1. Transaction commission offer

During the promotion period, a commission rate - 0.08% of the transaction amount will be offered to eligible customers who trade Singapore securities through the 'Galaxy Global' online trading channels. There is a minimum charge of SGD 10 per transaction.

2. Cash Rewards

- a) During the promotion period, the first 50 customers whose transaction volume reaches S\$3,000 each month will receive cash reward of HK\$200.
- b) The cash reward will be credited to the securities account of Eligible Customer in the next month.

General Terms and Conditions

1. Eligible Customer must maintain a valid securities account with the Company at the time when the cash rebate is credited, otherwise the Promotion will be forfeited.
2. The Company reserves the right to amend, extend or terminate the offer and to amend these Terms and Conditions at any time without prior notice. In the event of any dispute, the decision of the Company shall be final and conclusive.
3. No person other than the Eligible Customer or the Company will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these Terms and Conditions.
4. These Terms and Conditions are subject to prevailing regulatory requirements.

5. These Terms and Conditions are governed by and will be construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.

Important Notice

1. Investment involves risks. The prices of securities may move up or down, and may become valueless. It is possible that you may lose some or all of your investment as a result of conducting securities transaction.

2. Investors should seriously consider if investment in the relevant shares is suitable for his/her investment needs by reference to his/her financial position and other conditions and needs before deciding whether to invest in the relevant shares. If required, investors should obtain independent legal, financial and other professional advice before making any investment decision.

3. Information contained herein is for reference only. It does not constitute any offer, solicitation, or recommendation for the purchase or sale of any investment products or the provision of investment services.